
ZÁPISNICA 
napísaná zo Spoločného zasadnutia všetkých komisií pre MsZ Sliač a zasadnutia komisie obchodu, 

služieb, podnikania, cestovného ruchu, regionálnej a zahraničnej spolupráce, konaného dňa 

20.03.2023 v Dome kultúry  Hron v Sliači  

Prítomní :       Igor Ambrózy, Mgr. Jozef Bakša, Slavomír Ďurčík, Mgr. Martina Sarková, Peter Tschur, 
                         Mgr. Janka Šimoniová,  (viď. prezenčná listina) 
                                                      
 
Program : 1. Otvorenie 
                   2. Vyhodnotenie Programu rozvoja mesta Sliač             
                   3. Informácia o UMR Zvolen(Udržateľný miestny rozvoj) 
                   4. Rôzne 
                   5. Diskusia – nové návrhy na rozvoj mesta 
                   6. Záver  
                    
K bodu 1) Otvorenie 
              Spoločné zasadnutie  všetkých komisií otvorila a prítomných privítala primátorka Ing., Mgr. et 
Mgr. Ľubica Balgová.  
 
 
K bodu 2) Vyhodnotenie Programu rozvoja mesta Sliač  

Pani primátorka v tomto bode odprezentovala Program rozvoja mesta Sliač na roky 2016 – 
2021 s vyhodnotením plnenia navrhnutých aktivít a cieľov. Víziou pre roky 2025 a viac by mal byť 
Sliač kúpeľným mestom, ktoré pre svojich obyvateľov a návštevníkov mesta poskytuje vysoko 
kvalitné mestské služby, bude mať vysokú kvalitu životného prostredia, bude čisté s dostatkom 
upravených parkov, zelene a kvetov, bezpečné, pomáhajúce seniorom a sociálne odkázaným 
obyvateľom mesta a priateľské k rodine. Takisto mesto poskytujúce dostatok príležitostí pre kvalitné 
kultúrne zážitky a podporujúce kreativitu. 
 

 
 
K bodu 3) Informácia o UMR Zvolen ( Udržateľný miestny rozvoj) 
 Pani primátorka podala informácie o UMR Zvolen.  
 
 
 
K bodu 4) Rôzne 

bez informácií  
 
 
K bodu 5) Diskusia – nové návrhy na rozvoj mesta 

 Komisia obchodu, služieb, podnikania, cestovného ruchu, regionálnej a zahraničnej 

spolupráce diskutovala o možnostiach investovania finančných prostriedkov z plánu obnovy. Do roku 

2025 treba preinvestovať 3,2 mil. eur. Diskutovalo sa o možnostiach investovania do Domu služieb, 

do bývalého hotela Hron. Členovia komisie sa zhodli, že v rámci komisie obchodu, služieb, 

podnikania, cestovného ruchu, regionálnej a zahraničnej spolupráce by sa upriamili hlavne na 

zahraničnú spoluprácu so subjektmi na to určenými.  So zameraním sa prioritne na zimnú sezónu –  

nakoľko všade v okolí máme hory, treba to využiť  a ponúknuť možnosť lyžovania v okolitých 



lyžiarskych strediskách a následne wellness s procedúrami v kúpeľoch. Komisia si myslí, že na stránke 

mesta by mali byť spropagované kúpele formou ponuky ich procedúr, čo by vysielalo jasný signál, že 

mesto podporuje kúpele. V rámci cestovného ruchu je potrebné ľuďom ponúknuť nejaké atrakcie, 

ktoré by ich pritiahli do mesta. Je veľká škoda, že bola odstránená stíhačka z parku pri železničnej 

stanici, ktorá bola lákadlom pre návštevníkov mesta. Predseda komisie navrhuje do prázdnych skruží 

po stíhačke dať vyrobiť stĺpy (vyrezaním z dreva motorovou pílou) resp. totemy, ktoré by 

symbolizovali časti Sliača: Hájniky, Rybáre a Kúpele.  

Členovia komisie sa zhodli na tom, že by sa mala  vybudovať multifunkčná športová hala, kde 

by sa dal zahrať futbal, tenis, bedminton a boli by tam aj bowlingové dráhy. Samozrejme s možnosťou 

občerstvenia sa. Vedľa nej by sa mohla postaviť nafukovacia hala s dvoma tenisovými dvorcami, na 

zimu zakrytými. Takáto hala by nemala byť v prevádzke mesta, ale mala by sa dať do správy inému 

subjektu.  

V rámci rozvoja cestovného ruchu patrí aj šport a bolo by vhodné, zrekonštruovať sociálne 

zariadenia na futbalovom ihrisku, pretože v stave v akom sú teraz sú veľmi zlou vizitkou pre mesto.  

Komisia navrhuje zverejniť na stránke mesta cenník športovísk a harmonogram obsadenosti. Pán 

Tschur navrhol vybudovať beach volejbalové ihrisko v areáli školy. Bývalému vedeniu mesta viac krát 

ponúkol projekt aj s nacenením takéhoto ihriska. K jeho realizácii nikdy nedošlo kvôli nedostatku 

finančných prostriedkov v rozpočte mesta. Komisia navrhuje vybudovanie vleku pre deti, pokiaľ 

mesto je vlastníkom pozemkov medzi cintorínom a špacírkou. Komisia tiež navrhla vybudovanie 

rozhľadne, ktorá by bola umiestnené nad kúpeľmi alebo v lokalite Kalinovec podľa toho, kde je mesto 

vlastníkom vhodného pozemku. Podporil by sa tak regionálny turizmus. 

Keď sa v meste rozvinie vybavenosť a ponúkané služby, porastie aj cestovný ruch v meste. Čo 

sa týka podnikateľských aktivít v meste Sliač je  situácia katastrofická. Na zlepšenie podnikateľských 

aktivít je potrebné vylepšiť pozíciu mesta voči podnikateľom. Podnikatelia z daní donášajú do mesta 

prostriedky, z ktorých mesto žije.  Bolo by dobré, keby mesto za tieto príjmy poskytlo týmto 

podnikateľom nejakú protihodnotu, ktorá by mesto nestála cca nič a mesto by na tom získalo.  

Napríklad prednostné overenie podpisov, prípadne vybavovanie stránok vo vopred dohodnutom 

objednanom termíne a pod. 

  

Komisia sa uzniesla, že bude nad ďalšími aktivitami uvažovať a hľadať nové spôsoby pre rozvoj aktivít 

súvisiacich s činnosťou komisie. 

 

 

K bodu 6) Záver 

Na záver predseda komisie prítomným poďakoval za účasť a zasadnutie komisie ukončil. 

Termín najbližšieho zasadnutia komisie bude členom oznámený prostredníctvom emailu. 

 
V Sliači, 27.03.2023 
 
 

 
Zapísala: Mgr. Janka Šimoniová                                       Predseda komisie: Igor Ambrózy  


